
Minister verlengt vossenjacht
nieuws

Vlaams minister van Leefmilieu Hilde Crevits (CD&V) ontving deze week een delegatie
van jagers, kippenhouders, hobbykwekers en landbouwers uit Geraardsbergen om over de
vossenplaag en de versoepeling van de jacht op vossen te praten. De minister deelde de
delegatie mee dat de jacht op de vos versoepeld is en dat er vanaf 15 juli mag gejaagd
worden. Een verdere verruiming van de vossenjacht is momenteel niet voorzien, daarvoor
moet de wet gewijzigd worden.
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Vlaams minister van Leefmilieu Hilde Crevits (CD&V) ontving deze week een delegatie onder
leiding van de Geraardsbergse landbouwschepen Leonce Nachtergaele (Open Vld) om over de
vossenplaag en de versoepeling van de jacht op vossen te praten. �Wekelijks krijg ik verscheidene
meldingen van gedode dieren. Telkens hebben vossen kippen, ganzen en ander kleinvee gedood. We
zitten in een heuvelachtige streek met heel veel taluds, de ideale leefomgeving voor vossen�, stelt
Nachtergaele.
De delegatie van jagers, kippenhouders, hobbykwekers en landbouwers trok naar het kabinet van
minister Crevits met twee eisen. �Enerzijds vragen we een soort schadevergoeding voor de
gedupeerden. Anderzijds willen we op de vossen jagen in de periode dat dat nu niet toegelaten is,
van oktober tot eind januari. Amper enkele kilometers verder, op Waals grondgebied, mag de vos
wel het jaar door bejaagd worden. Wij mogen dat niet�, stelt de schepen.
Het leverde de delegatie een goed en openhartig gesprek op met de minister en haar kabinetschef.
�Zij deelde mee dat de jacht op de vos nu al versoepeld is en dat er vanaf 15 juli mag gejaagd
worden. Maar een verdere verruiming van de vossenjacht is momenteel niet voorzien, daarvoor moet
de wet gewijzigd worden�. Volgens Nachtergaele wordt afgewacht of de versoepelde vossenjacht tot
resultaten leidt vooraleer nieuwe maatregelen te nemen.
De minister beloofde om informatie te verspreiden over het vossenprobleem. Dat betekent onder
meer duidelijke richtlijnen omtrent het jagen en vangen van het dier en hoe om te gaan met dode
vossen. Nachtergaele begrijpt dat de minister geen garantie kon geven voor een snelle oplossing van
de vossenproblematiek. �Maar we hebben de kans gekregen om ons dossier voor te leggen zodat de
minister goed geïnformeerd is. Dat kan nuttig zijn als er gepraat wordt over een aanpassing van de
jachtwetgeving. We volgen het dossier in elk geval op de voet op�.(GL)
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